

ANNEX C

No. 172. CONVENTION AND STATUTE ON THE RÉGIME OF NAVIGABLE WATERWAYS OF INTERNATIONAL CONCERN. BARCELONA, 20 APRIL 1921¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

16 October 1970

SWAZILAND

(To take effect on 14 January 1971.)

No. 174. DECLARATION RECOGNISING THE RIGHT TO A FLAG OF STATES HAVING NO SEACOAST. BARCELONA, 20 APRIL 1921²

ACCESSION

Instrument deposited on:

16 October 1970

SWAZILAND

¹ League of Nations, *Treaty Series*, vol. VII, p. 35. For subsequent actions, see references in General Indexes Nos. 1 to 4 and 6 of the League of Nations *Treaty Series*, as well as United Nations, *Treaty Series*, vol. 230, p. 448, and annex C in volumes 562 and 609.

² League of Nations, *Treaty Series*, vol. VII, p. 73. For subsequent actions, see references in General Indexes Nos. 1 to 7 of the League of Nations *Treaty Series*, as well as United Nations, *Treaty Series*, vol. 525, p. 343, and annex C in volumes 573, 676 and 683.

ANNEXE C

Nº 172. CONVENTION ET STATUT SUR LE RÉGIME DES VOIES NAVIGABLES D'INTÉRÊT INTERNATIONAL. BARCELONE, LE 20 AVRIL 1921¹

ADHÉSION

Instrument déposé le :

16 octobre 1970

SOUAZILAND

(Pour prendre effet le 14 janvier 1971.)

Nº 174. DÉCLARATION PORTANT RECONNAISSANCE DU DROIT AU PAVILLON DES ÉTATS DÉPOURVUS DE LITTORAL MARITIME. BARCELONE, LE 20 AVRIL 1921²

ADHÉSION

Instrument déposé le :

16 octobre 1970

SOUAZILAND

¹ Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. VII, p. 35. Pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index généraux nos 1 à 4 et 6 du *Recueil des Traités* de la Société des Nations, ainsi que Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 230, p. 448, et annexe C des volumes 562 et 609.

² Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. VII, p. 73. Pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index généraux nos 1 à 7 du *Recueil des Traités* de la Société des Nations, ainsi que le *Recueil des Traités* des Nations Unies, vol. 525, p. 343, et annexe C des volumes 573, 676 et 683.